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Κάνεις υπακοή; Θα σου βγει σε καλό
Άγιος Εφραίμ Κατουνακιώτης

Πολλές φορές κι εμείς, να πούμε, ως Γέροντες μπορεί να κάνουμε κι ένα λάθος. 
Εσύ όμως που θα κάνεις υπακοή, θα σου βγει σε καλό, δεν θα σου βγει σε κακό! 
Ποτές η υπακοή δεν βγαίνει σε κακό, διότι είναι μίμησις Χριστού.
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